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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I NHFA/KGFS 2010-10-28 
 
Närvarande: Stefan Friberg, Stefan Ljungström, Gunilla Gustafsson, Clas Eriksson, Hans 
Jonsson 
Frånvarande: Peter van der Brink, Hans Fredberg, Carin Färnlöf Clarin, Eva Jarl, Niclas 
Lindén 
Gäster: Joacim Pihl (event & bidragskonsult), Bertil Andersson (entreprenör) 
 
 
 

• Utvärdering av 13 – 15års verksamheten leddes av Hans Jonsson och Gunilla 
Gustafsson. Vi kan nu konstatera att verksamheten är i gång. Några praktiska saker 
kvarstår att lösa kring träningarna och lagen.  
- Material skall hämtas och lämnas  i vårt förråd på Tingbergsvallen vid träningar 
- Omklädningsrum skall låsas upp 
- Frukt/fika skall skickas till träningarna 
- Laglistan skall bockas av och noteras på lagsidan 
- Fler nycklar skall fördelas bland ledarna 

 
Gunilla ansvarar för att lösa en rutinlista i samarbete med temaledarna och styrgrupperna 

 
 

• Hans kommer att kalla samtliga ledare till en utbildning när det gäller uttagning av 
spelare. Detta rör det egna lagets uttagning av spelare till DM matcher, 
Stadslagsträningar och Hallandssamlingar. Varje ledare för genom detta ett 
verktyg/stöd som underlättar laguttagningar i relation till det egna laget och alla 
svårigheter detta kan medföra. Hans betonar att det är viktigt att vi har samma syn på 
våra fotbollsspelare och på deras förutsättningar att utvecklas från tid till annan. 
 

• Hans och Gunilla kommer att arrangera en resa till elitfotbollsläger. Syftet är att ledare 
skall få se nivån på landets bästa spelare och bekanta sig med scouter från alla stora 
klubbar runt om i Sverige och övriga Europa Under 2011 skall det tas fram ett 
utvecklingsprogram för ungdomsledare som skall ge mer tillbaka till dom som lägger 
mycket tid på ungdomar och fotbollsutveckling. 
 

• Hallands FF / SvFF TU och frågan om matchspel för KGFS. Frågan har varit upp och 
vänt i SvFF. Styrelsen misstänker att det kan råda en hel del missuppfattningar och 
felaktiga tolkningar kring Hallands FF utspel om att vägra KGFS spela matcher på det 
sätt som tidigare beskrivits. Det förs nu en dialog mellan Hallands FF och NHFA 
kring detta, där alla parter inser fördelarna med etableringen av KGFS. Byråkrati och 
gammalt reglerverk kan dock sätta hinder för en omedelbar lösning på frågan. 



 
Kungsbacka måste också bli 100 % enat. Som det har varit nu, har inte alla respekterat 
beslut som fattats i demokratisk ordning. Vi har även gått till utomstående med frågor 
och kritik, istället för att lösa uppgifterna internt. Detta har skapat onödig förvirring 
och försvagat våra gemensamma möjligheter att fortsätt utvecklas på den inslagna 
vägen. Stefan Friberg håller fortsatt i dessa frågor tillsammans med styrelsen. 

 
• Information till klubbarna och klubbarnas styrelser har varit dålig i många fall. Detta 

får styrelsen ta på sig. Orsaken till detta har också varit brist på tid och verktyg som 
kan underlätta kommunikationen. Nu när verksamheten är igång på löpande basis, 
kommer detta att stadigt förbättras. Bl.a är nu verksamheten och lagen upplagda på 
klubben.se och sammanlänkade med lagen. Samtliga klubbar som ännu inte lagt upp 
en länk till hemsidan för KGFS, ombedes göra detta. 
 

• Stefan Friberg och Clas Eriksson kommer finnas på plats och informera om KGFS då 
Kungsbacka Fritid bjudit in alla klubbarna till möte i stadshuset den 16:e november. 

 
• På plangruppen utökar sin organisation med 2 personer. Joacim Pihl och Bertil 

Andersson. Tanken är att dessa båda personer driver event och sponsoraktivteter och 
kommer att fokusera på inkomster och varumärket KGFS. Målsättningen är att 
NHFA/KGFS skall vara självfinansierat 2011, för att sedan kunna utvecklas till att 
bidra med större resurser till fotbollsutvecklingen i Kungsbacka. 

 
• Diskussion fördes om poolspelets framtid samt utveckling. 5-manna och 9-manna fick 

inte rum vid detta tillfälle. 
 
 
Sekreterare vid mötet; 

 
//S.Friberg  
 


